
 

 

OVERLUND SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

MØDEDATO: 6.1.2016 

TID:1700-1900  

STED: Mødelokalet 

 

DELTAGERE:  
Anja Amdisen,  
Kenneth Georg Nyizsnyanszky,  
Heidi Wirenfeldt,  
Charlotte Grønning Aaen,  
Mette Stadager Jakobsen,  
Winnie Linaa Sørensen,  
Josephine Dalsgaard 9.B. 
Berit Haarup,  
Peter Rasmussen.  
Anders Høgenhaug Johnsen. 
 
Afbud: 
Søren Fonseca Pedersen, 
Christine Bugge 8.C. 

 

H:\Boern og Unge\SK-Overlund\Haarup pædagogisk leder\Skolebestyrelsen\Referat\Referat 6.1. 2016.docx Side 1 af 2   
Oprettet den 20-01-2016 14:16:00 

 

1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet er gået i gang med at lave en elevundersøgelse. De starter med at gå i 
klasserne for at tale med eleverne om hvad der rører sig hos dem. Derefter mødes 
de med Berit Haarup og får lavet den endelige undersøgelse, som sendes ud til 2. – 
9. Årgang.  
 

2. Kvalitetsrapport. 2014/15 
Første udkast. De fortrolige tal er ikke medtaget til mødet. Det bestyrelsen især bør 
hæfte sig ved er skolebestyrelsens beretning og om der skal være en udtalelse til 
kvalitetsrapporten. Det er heller ikke alle punkter, der er helt færdigkommenteret.  
Når effektmålene på trivslen er blevet udarbejdet bliver det præsenteret i 
bestyrelsen.  
Bestyrelsen var meget tilfreds med det samlede billede kvalitetsrapporten viste.  
 
  

3. Mangfoldighed. 
Skolechefen Chris Rævsgaard Hansen har foreslået, at vi tilbyder Houlkærskolen at 
vi får flere tosprogede elever på Overlund Skole. Ledelsen er meget positivt 
indstillet over for forslaget. Tiltaget skrives efterfølgende ind i kvalitetsrapporten. 
Det er en enig bestyrelsen, der bakker op om tiltaget.  
  

4. Orientering om økonomien. 
Vi har et midlertidigt fald i elevtallet, samtidig med, at elevtaksten reduceres. 
 

5. Nyt fra skolen. 
Den 21. december startede Overlund Skole en proces op for hele 
personalegruppen om fælles værdier og fælles børnesyn. Det er et projekt, som 
foresætter resten af skoleåret.  
Valgfagene for 7. -9. klasse for det kommende skoleår bliver udvidet med et 
samarbejde med Houlkær Skolen, Viborg katedral Skole, Viborg Gymnasium og 
Mercantec.  
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6. Meddelelser. 

Det er endeligt politisk besluttet at det nye område, Arnbjerg, bliver lagt ind under 
Møllehøj Skole skoledistrikt.  
 
 

7. Evt. 
Bestyrelsen har fået en henvendelse omkring skoleboden, hvilket har resulteret i, at 
der er blevet strammet op omkring hygiejnen i boden.  
Derudover har elevrådet rettet henvendelse til boden om ønske om en salatbar, 
hvilket nu er etableret.  
 

 

 

    

 


